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- Чи оплатився досвід праці у 
великобюджетному фільм.і, до якого 
велюсою мірою були залучені різного 

роду технічні засоби? Чи хотів би ти 
ще зніматися в такому почUІіШtflі як 

<< Титанію> ? 
- Досі мене не цікавили 

гігантські фільми nросто тому, 
що історії , які вони розnовідали , 

не мали в собі нічого цікавого . 
Але, nрочитавши сценарій <<Ти-. . . . 
TaHJKa>>, Я ВИНІС ЗОВСІМ ІНШе вра-
ЖеННЯ. Він порушував великі 
проблеми , фабула була така 

інтригуюча , що я не міг його 
. . 

ВІДКИНУТИ ТіЛЬКИ ТОМУ , ЩО Це 

мав бути касовий бойовик. Я 
у • 

дуже зад о волении з того досвщу. 

Охоче його повторив би. 
- Що конкретио у фільмі з та

кою кількістю спеціальних ефектів, 

мало найбільшу трудність? 

- Найважче було зосереди
тись на розвитку свого персона

жа. Допомагав собі разом із Кейт, 
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з якою жив у велиюи приязн1, 

аби не загубитись у хаосі того 
всього, що творилось на зйомках , 

аби не розпорошити увагу , що 

було справді легко серед тисяч 

людей, що бігали довкола ізай-
. 

малися рІзними справами. 

-А як було зі сценами, особли
во в другій частині фільму, які на 
екрані мали виглядати інакше че

рез застосування спецефектів? Чи 

вас спеціально до цього готували? 
-Правду кажучи , ми не му

сили за це особливо турбувати
ся . Справді дивувався з Джjма 

(Камерона) , що зумів над тим 
усім запанувати . Ми з Кейтмали 
думати тільки про те, аби ство

рити якнайбільше вірогідну лю

бовну історію, що розігрувалася 
• 

м1ж двома головними г.ероями. 

На спецефекти звертали увагу 
тільки тоді, коли безпосередньо 
в них брали участь і треба було 

дбати про власну безпеку. 

-Деякі актори скаржились, що 

Джеймс Камерон не Іtадавав відпо

віди.ої ваги їхнім ролям, був більше 

зайи.ятий рухом камери і баченням 
цілого. Ти створив у цьому філь.мі 

дуже цікаву постать, чи мав подібні 

проблеми з режисером ? 

- Насамперед, більшість лю
дей не усвідомлює, мабуть , що 

фільм Камерона <<Вражає>> в ос-
у 

новному розвитком постатеи , 
. . 

стосунками МІЖ людьми , яю 

змінюються, а не через дію. І хоча 
шуму довкола сnецефектів та ве
ликого бюджету було багато, 
Джім справді реалізував фільм 

епічно сконцентрований на двох 
. 

головних героях та по~rугrях, яю 

1·х єднають. Ніхто не підійшов би 
для цієї справи краще за Джіма. 
Не втрачаючи бачення цілого, 

зумів подбати про найменші де

талі. Звичайно, буває твердий. Не 
дає заперечити . Але треба розум-

• 
LТИ, що значить творення тако-

го фільму- це відповідальність 
. - . . 

за ТИСЯЧІ людеи, ЯКl ВІЧНО Зада-

ЮТЬ питання. Тільки єдина річ 
здатна була його розізлити -
коли люди переставали бути зо

середжені на своїй роботі. Якщо 
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идеться про нашt постаТІ, то 

Джим робив усе, аби були яко
мога правдивіші . Інакше не пе

режили б так сильно масштабів 
фінальної трагедії. 

-Ти граєш у новому фільмі Вуді 

Ален а <<СвяткуваюіЯ» . Розкажи щось 

про свою роль, то має бути великий 

контраст порівняно із фільмом Каме

рона . 

- Дуже хотів працювати з 
Вуді . Моя роль дуже забавна -. . . 
граю еrоtстичного зшсованого 

молодого актора. Дуже багато ре
чей мене у тій ролі розсмішило . 
- Кілька акторів, які працювали 

з тобою, говорилимен і, що любиш <<ва

ляти дурня» на зйомках, жартува

ти, але коли звучить команда «мо

тор!>>, блискавичио входиш у свою 

роль. Як тобі це вдається? 

- Так, люблю бути в добро

му гуморі , коли працюю. Ство

рення фільм ів є іноді дуже важ

ким. Мої жарти допомагають не . . 
ТІльки мею , думаю, що допома-

• 
гають шшим людям, по кращу-
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ють настр1и , а тод1 и праця стає 

легшою. Ніколи не мав особли
вих проблем з жодною роллю , 

• • • 
мен1 вдається ВІддалитися вщ 
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ДlИСНОСТl , ПОКИ не ПОЧУЮ ВИГУ-

Ку «ТИХО! >> - і ТО без ЖОДНИХ 
емоційних затрат. Таким є. 

- В Європі тебе сприйняли як 

секс-символ. Чи маєш проблеми з ша

нувальІJицями? 

- Так склалось, що два 
фільми , в яких зіграв, «Ромео і 

Джульєтта>> і <<ТитаніК>> - то 

любовні історії , які притягують 
жіночу аудиторію. Але не тому 

вирішив у них зіграти. Не маю 
. .. 

нІчого проти тако1 популяр-

ності , але очевидно в доборі сце

нарію керуюся і буду керуватися 

тільки якістю ролей . Будучи осо
бою публічною, відчуваю іноді , 

• 
немов є двома рІзними людьми. 

Не знаю особисто своїх шану

вальників, тож вони не можуть 
безпосередньо на мене впливати. 

Власне , більше про цю попу-
• • • ... • о 

ЛЯрl-ІlСТЬ ЧуЮ, НІЖ 11 ВІдчуваю. 

Іноді маю враження, що все це не є 

дійсністю, що не мене стосується. 
-Ви з Кейт дуже молоді. Ці ка-

~ 

во, чи могли спиратися на власNии 

досвід в любов !і ИХ сценах, коли між 

вашими героями виникала виразна 

<аіміцна>> реакція? 

- Не обов ' язково мусимо 
• 

звертатися до власного досвщу, 

аби увірогідиити постать, в яку 

перевтілюємось. Багато ролей, 
які випало мені грати раніше , не 

о. • • 

мало З MOlM ЖИТЯМ НІЧОГО СПlЛЬ-

ного. Зв 'язок між мною і Кейт 
полягав насамперед у тому, що 

обоє взаємно шанували свою пра
цю. Цей фільм був би вдвічі важ
чим для викон ання , якби у 

. . 
важю хвилини не ПІДтримува-

ли одне одного, якби не люби
ли. 

- Ти любиш приводити на зйом

ки своїх приятелів і дівчат. Це тобі 

допомагає? 
- Абсолютно. Це так, якби 

приносив з собою частину свого 

приватного життя. На жаль, не 

всі зйомки бувають· в Парижі , 
. . . . 
ІНОДІ ЗНІМаЮСЯ В МІСЦЯХ СТраш-

НИХ , куди не можу взяти з со

бою нікого . 

- Чи те, що твоя мати ГLімкеня, 
а друге твоє ім 'я Вільгельм, має для 

тебе якесь особливе значення? 
- Мій батько в третім чи 
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навпь четвертІМ поколІННІ є аме-
. . ...... 

рикавським палшцем , а мати 

німкеня . Був у Німеччині кjль-
. . 

канадцять разІВ, знаю нtмецьку 
V • 

культуру , людеи ЗВІДТИ , то влас-

не моя друга батьківщина. І хоча 

багато хто зі мною не згодний, 

люблю навіть німецьку кухню. 

- Після прем 'єри << Титаніка», 
сказав журналістові з «Лос Ан:желес 

Таймз>>, що фільм зробив з тебе муж

чииу. Що ти мав Ію увазі? 

- Сказавутому сенсі , що цей 

фільм дав мені багато різного дос

віду. Після роботи в <<Титаніку>> 
мене важко буде чимось здиву
вати на зйомках. Відчуваю , не

мов пройшов крі зь усе. Став 
. . 
ІНШОЮ ЛЮДИНОЮ- маю на уваЗІ 

професійні таємниці. 
- Що дала тобі ця зрілість? 

- Щиро скажу, що вирі шив 
дати соб і трохи свободи, якщо 
йдеться про фільми . Працював, 

як віл, і потребую тепер трохи 
часу дпя себе . Маю намір присвя

тити більше часу соб і і спробу-
. . 

вати ВІДпрацювати те, що ВІД 
. 

мене останнІ роки втекло. • 

- Твої остшші ролі були дуже 

романтичні. Чи ти романтичний в 

особистому :житті? 

-Думаю, що досить роман

тичний . Хоча не вмію сказати , 
до якої міри. Я молодий і знаю, 

що зустріну ще багато дівчат . 
Хотів би бути в ставленні до них 

чемним. Проблемою багатьох 
. 

молодих акторІВ , як правило , є 

невміння дати собі ради зі своїм 

публічним візерунком. Бо часто .. . 
ІМ здається, що люди вщ них 

чекають, щоб вони були яки

мись особливими також при
ваТІ·Ю. Це дуже дивне відчуття , 

. 
КОЛИ УСВІДОМЛЮЄШ, ЩО Є ПрОСТО 

такий, як інші . Люди іноді цьо
го не акцептують. 

Розмовляв Макс Б. Міллер. 
Переклад з польської. 

<<Film)J , М2, 1998. 


